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Sveaskog, gamla naturskogar skall inte huggas 
 
Bästa Ann 
  
Sveaskog planerar enligt en artikel i Piteå-Tidningen den 27.12. att börja avverka ca 
70 hektar naturskog i Gåbde i Arvidsjaurs nordvästra utmarker. 
Enligt Anders Gustavsson som känner området väl handlar det om spridda rester av 
gamla naturskogar. 
Dessutom skall virket transporteras över en jåkk (bäck) som är en känslig lekplats för 
fisk. Sveaskog har försökt sig på samma transport redan tidigare, men den fick 
stoppas då man skadade jåkken. 
  
Du säger att naturskogen vid Gåbde är klassad som produktionsskog och 
”avverkningsmogen”. Samma besked har vi fått av er / Sveaskog även om andra 
naturskogar som Sveaskog vill avverka inom Arvidsjaurs kommun. 
Exemplen nedan är samtliga från hösten 2013. 
 
Ärligt talat tror jag mer på Anders Gustavsson än på Sveaskog. 
  
Alla naturskogar i exemplen har ni klassat som produktionsskog som skall 
avverkas. 
  
¤ Naturskogen på Stor-Renberget. 
https://picasaweb.google.com/115467274551391163472/StorRenbergetNerklassadN
aturvardsskogSomSveaskogTankerAvverka?authuser=0&feat=directlink 
  
¤ Vid Blekingbäcken. 
https://picasaweb.google.com/115467274551391163472/DenNerklassadeNaturskog
enVidBlekingbackenMelaktraskliden?authuser=0&authkey=Gv1sRgCLPczJiY9aPC9
AE&feat=directlink 
  
¤ På rullstensåsen vid Garpmesvare. 
https://picasaweb.google.com/115467274551391163472/SveaskogsSkogsbrukAvsnit
tVIIMyrasen?authuser=0&feat=directlink 
  
¤ Den återstående skogen på Melakträskliden 
https://picasaweb.google.com/115467274551391163472/MelaktrasklidenNastaNatur
vardsskogSomSveaskogNerklassatForAttAvverka?authuser=0&feat=directlink 
  
¤ ”Produktionsskogen” på Melakträskliden ser sedan oktober 2013 ut så här: 
https://picasaweb.google.com/115467274551391163472/BastIKlassen?authuser=0&
feat=directlink 
  
Sveaskog, gamla naturskogar skall inte huggas. 



  
Vi uppmanar återigen Sveaskog att spara alla spillror av gammal naturskog. 
Ofta är skogar i utmarkerna mot fjällen dessutom hänglavsrika och livsviktiga för 
rennäringen under sämre betesår. 
  
Ser fram emot ett snabbt svar innan någon avverkning i Gåbde påbörjas. 
  
 
Med vänlig hälsning 
  
Björn Mildh, ideell naturvårdare 
medlem i Skydda Skogen och Naturskyddsföreningen 
  
  


